



Guangzhou Yilibasha Industrial Co., Ltd.

Our company is located in the beautiful Panyu District of Guangzhou, which was founded in 2005. Our main products are fast fashion women's garments and leisure garments. We have cooperated with some foreign trade companies, including brand NEW LOOK / BOOHOO/ PLT / F21... Etc. Our company is a set of design, development, production, export in one of the apparel production / export company. The company has its own brand Eilly Bazar, The products are mainly exported to USA, UK, South America, Australia, Middle East and other countries / regions.

Due to the business development, the branch factory was established in 2018, which is located in XiFeng County, Ganzhou, JiangXi Province.

The company has more than 6000 square metres, over 500 employees, 8 production lines, 400 various machines, and the annual output is 3000000 pieces(sets).

广州市依俐芭莎实业有限公司坐于美丽的广州市番禺区，公司创建于2005年。主营外贸服装，产品主打快时尚女装、休闲装。并与多家外贸公司合作，合作品牌有NEW LOOK/ BOOHOO/PLT/F21...等。是一家集设计、开发、生产、出口于一体的服饰生产/出口公司。公司拥有自主品牌Eilly Bazar, 产品主要出口美国、英国、南美、澳洲、中东等国家和地区。

因业务发展需要，于2018年创立分厂，分厂坐落于江西省赣州信丰县。

公司厂房6000平方米，现有员工共500多人，8条生产线，各类机器共400台，年生产能力300万件（套）。

Contact: Bruce Chen

Phone: +86 13609733668

Email: chen@yilibasha.com

CONTENTS

- 1 LACE 蕾丝
- 2 CHIFFON 雪纺
- 3 PRINT 印花
- 4 JACKET AND COAT 外套
- 5 PU 皮
- 6 Prom & Evening dresses 礼服
- 7 DENIM 牛仔
- 8 OTHERS 其它

LACE 蕾丝



LACE 蕾丝



LACE 蕾丝



LACE 蕾丝



CHIFFON雪纺



PRINT 印花



PRINT 印花



PRINT 印花



PRINT 印花



Jacket and Coat 外套



Jacket and Coat 外套



Jacket and Coat 外套



PU 皮



PU皮



Prom & Evening Dresses 礼服



Prom & Evening Dresses 礼服



Prom & Evening Dresses 礼服



DENIM 牛仔



OTHERS 其它



OTHERS 其它



THANK YOU